
    خداوند پیامبر را رحمتی برای کل جهانیان آفرید

  

مدیر مدرسه دارالعلوم احناف تایباد تصریح کرد: ما باید ذکر پیامبر(ص) را همیشه داشته باشیم و

بدانیم که خداوند اسم خود را با اسم پیامبر(ص) ضمیمه ساخت؛  آن وقتی که مؤذنان در پنج نوبت بعد

از  اشهد ان لا االله الا االله،  اشهد ان محمد رسول االله می گویند و از پیامبر(ص) تجلیل می شود.

به گزارش روابط عمومی مجمع جهانی تقریب مذاهب اسلامی، مولوی سید ابراهیم فاضل حسینی عضو شورای

عالی مجمع جهانی تقریب مذاهب اسلامی و مدیر مدرسه دارالعلوم احناف تایباد در وبینار گرامی داشت

منزلت حضرت محمد (ص) با عنوان «پیامبر اعظم(ص) محور وحدت که عصر امروز و به همت معاونت امور

ایران مجمع جهانی تقریب مذاهب اسلامی برگزار  شد، ضمن تبریک مبعث رسول اکرم(ص) به امت اسلام، گفت:

خداوند در سوره توبه می فرماید، ای انسانها برای شما رسولی از جنس خود شما آمد که خیلی عزیز است

و بر آن پیامبر سخت است که شما به مشقت بیفتید، یعنی هر چیزی که شما را به مشقت بیندازد پیامبر

را ناراحت می کند؛ او مشتاق به شماست و به مؤمنین رأفت و رحمت دارد.

وی ادامه داد: خداوند در قرآن می فرماید، ای پیامبر ما تو را گواه بر همه امت آفریدم، تو را مژده



دهنده و بیم دهنده و دعوت کننده به سوی خدا و تو را چراغ بسیار منور و نورانی آفریدیم؛ ما تو را

نفرستادیم مگر رحمت برای تمام جهانیان، یعنی تو را رحمت برای حیوانات، انسانها،  نباتات و اشجار

و ...آفریدیم.

مدیر مدرسه دارالعلوم احناف تایباد تصریح کرد: ما باید ذکر پیامبر(ص)  را همیشه داشته باشیم و

بدانیم که خداوند اسم خود را با اسم پیامبر(ص) ضمیمه ساخت؛  آن وقتی که مؤذنان در پنج نوبت بعد

از  اشهد ان لا االله الا االله ، اشهد ان محمد رسول االله می گویند و از پیامبر(ص) تجلیل می شود.

وی خاطر نشان کرد: پیامبر در حدیثی خود را چنین توصیف می کند و می گوید من اجابت دعوت ابراهیم(ع)

و رؤیای مادرم آمنه و فرزند دو ذبیحه یعنی اسماعیل و عبداالله بن عبدالمطلب هستم.

مولوی فاضل حسینی ادامه داد: پیامبر(ص) می فرماید آن وقت که ابراهیم(ع) قواعد بیت الحرام را می

گذاشت در آنجا دعا کرد که ای پروردگار بفرست برای این امت پیامبری از خودشان که آیات الهی را

تلاوت کند و کتاب و حکمت را تعلیم دهد و آنها تزکیه کند،  زیرا که تو عزیز و حکیم هستی و من همان

اجابت دعای ابراهیم(ع) هستم. رویای مادرم هستم که شب ولادت من خواب دید که نوری بیرون می شود که

تمام قصرهای شام و روم را روشن کرده و ایوان کسری از وسط نصف شد و آسمان از آن میان دیده شد.

من فرزند ذبیحین یعنی اسماعیل و عبداالله بن عبدالمطلب هستم؛حضرت ابراهیم(ص)  وقتی که به فرزند خود،

حضرت  اسماعیل(ع) گفت من در خواب دیدم که تو را ذبح می کنم هردو تسلیم شدند و اسماعیل به پهلو

خوابید و در آن وقت به جای ایشان خداوند، آن ذبح عظیم یعنی قوچ را می فرستد تا ذبح می شود.

حضرت عبد االله بن عبدالمطلب هشام هم زمانی که خداوند ده فرزند به اون عنایت کرد؛ نذر کرد اگر

خداوند فرزند دهمی را به من بدهد آن را در مقابل کعبه ذبح می کنم و پس از تولد عبداالله برای اینکه

نذر خود را ادا کند بین عبداالله و  ده شتر قرعه انداخت قرعه به نام عبداالله افتاد و بین ده شتر و

بیست شتر و ...تا صد شتر قرعه انداخت  که بین صد شتر قرعه به نام شتران درآمد و صد تا شکر را

کشتند تا عبداالله زنده بماند به همین خاطر پیامبر می گوید که من فرزند دو ذبیحه هستم.

وی در پایان گفت: دعا می کنیم خداوند ما را پیرو راستین حضرت رسول اکرم (ص) بگرداند و عشق به او

را در قلب ما جاری کند.
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